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Gondolj a környezetedre! Add tovább egy is-
merősödnek az újságot, ha te már elolvastad, 

vagy keress neki egy kényelmes szelektív kukát! 
Köszönjük!

Hivatalos megjelenés: Szeptember 25.

Kedves Hallgatótársunk!

Elérkezett a Hallgatói Képviselet éves Tisztújító Fóruma és Szavazása. E kiadványban, melyet a kezedben tartasz, 
megismerheted a jelölteket, jövőbeli terveiket. A bemutatkozó szövegek előtt pedig az eddigi képviselők tevékenységé-
ről kaphatsz tömör információt, amelyet a GHK weboldalán részletesen is megtekinthetsz. 2023. 09. 25-én, hétfőn 18:00-
kor szeretettel várunk az Aud. Max-ban  lebonyolított Fórumon, ahol meghallgathatod a GHK előző éves tevékenysé-
géről készített összefoglalót, valamint személyesen is megismerheted a jelölteket. A Fórum után szavazatod leadhatod 
szeptember 25. 21:00-tól a Neptun rendszeren keresztül. 

A bemutatkozások előtt kérjük tekintsd meg a jelenlegi GHK-sok elmúlt éves aktivitását az üléseken és végzett mun-
kájuk mennyiségét, valamint figyelmedbe ajánljuk a weboldalunkon elérhető beszámolókat. Kérjük, hogy szavazatod 
megfontoltan add le, hiszen a felelősség a Te kezedben van!
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Beiratkozás éve: 2022
Szak: Gépészeti modellezés MScAgócs Norbert

Kedves Hallgatótársaim! 
Agócs Norbert, másodéves gépészeti 

modellező mérnök hallgató vagyok. Mindig 
is fontosnak tartottam, hogy a tanulmánya-
im mellett a közösségi életben is aktív szere-
pet vállaljak és hozzájáruljak annak fenntar-
tásához a hallgatótársaim segítésével, így 
csatlakoztam Hallgatói Képviselethez. 

Az elmúlt időszakban a Képviselet tevé-
kenységének szervezésével és koordiná-
lásával foglalkoztam az elnöki megbízatá-
somból adódóan. 

A Képviselet vezetőjeként célként tűz-
tem ki a hallgatói érdekek képviseletét és 
a hallgatók megfelelő tájékoztatását, illet-
ve ezek fontosságának átadását képviselő-

társaimnak. Az Egyetemet és a Kart érintő ügyekben ezen szemléletmódban vettem 
részt és nyilvánítottam véleményt többek között az Egyetemi Hallgatói Képviselet által 
szervezett Elnöki Értekezleteken, vagy a heti rendszerességgel megtartott Dékáni Taná-
cson, ahol a Kar vezetői tárgyalják az aktuális ügyeket. A képviseleti feladatok megfelelő 
ellátásnak érdekében igyekeztem a képviselőket egy jó csapattá kovácsolni, képviselői 
szemléletmódjukat fejleszteni és tevékenységüket segíteni a tapasztalatommal.  

A korábbi tevékenységem legnagyobb részét az alelnöki feladatok, valamint tanul-
mányi és oktatási terület vezetése tette ki. Az alelnökként az elnök munkáját segítettem 
a Képviselet belső működésének szervezésével. A tanulmányi és oktatási területen fő 
feladatként tekintettem arra, hogy a hallgatók zavartalan és szabályokhoz hű képzés-
ben vehessenek részt.  A tanulmányaitok során legtöbbször a Képviselethez érkezett 
tanulmányi levelek kapcsán találkozhattatok velem.  

A felsorolt feladatkörök mellett a Szociális Bizottság munkáját segítem immár 10 fél-
éve a szociális pályázatok elbírálásában. Ezen kívül a külügyi területen tevékenykedtem, 
amely során több száz Erasmus+ tanulmányi pályázat elbírálásában vettem részt. 

A jövőben is szeretném folytatni az eddigi munkásságomat és vezetőként előre len-
díteni a Képviselet tevékenységét. Célom, hogy minden hallgató bizalommal fordulhas-
son hozzánk és az általunk végzett tevékenységet hasznosnak érezzék.  

Remélem bizalmat szavaztok számomra és folytathatom a hallgatói képviselői fel-
adataim ellátását! 

Allacher Anna

Sziasztok! 
Allacher Anna vagyok, a legtöbben An-

naként ismerhettek. Idén ősszel kezdtem 
meg a harmadik félévemet Ipari termék- és 
formatervező mérnök alapszakon.  Olyan 
személyiségnek tartom magam, aki nyitott, 
precíz és felelősségteljes, akihez mindenki 
őszintén és bizalommal fordulhat. 

A kezdetekben azért is jelentkeztem a 
Gólyatanácsba, hogy minél többet meg-
tudjak az Egyetem működéséről, aktív tag-
ja legyek a közösségnek, és tapasztalatokat 
szerezzek. A programsorozat keretein belül 
megismerhettem a Képviselet működését, 
illetve feladatait, és számomra egyértelmű-
vé vált, hogy a hallgatótársaim mindennap-
jait képviseleti tagként tudnám a legjobban segíteni.  

Mivel az érdeklődésem elég szerteágazó, ezért a legtöbb terület tevékenységébe 
megpróbáltam betekintést nyerni. Részt vettem a Rendszeres Szociális Ösztöndíj pályá-
zatok és az Erasmus Pályázatok elbírálásában, valamint egy tanulmányi területhez kap-
csolódó projektet is végig vihettem. 

Április óta már tanácskozási jogú tagként vehetem ki a részem a GHK tevékenységé-
ből, miután a Képviselet bizalmat szavazott nekem. A Gazdasági Bizottság és Tanulmá-
nyi és Oktatási Bizottság tagjaként ezen a két területen vagyok a legaktívabb. Részt vet-
tem a többek között a vizsgarend ellenőrzésben és a tanulmányi teljesítményértékelési 
terv ütemezésében, a tankörvezetők kiválasztásában, valamint előszeretettel válaszo-
lok hallgatói megkeresésekre.    

Az elmúlt fél év – év rengeteg lehetőséget adott a fejlődésre nemcsak Képviselőként, 
hanem emberileg is. A tanulmányi terület mellett a közeljövőben szeretnék aktívan részt 
venni az utánpótlás-képzésben, valamint a PR Bizottság tevékenységébe is besegíteni. 

Számomra mindig fontos volt a hallgatók megfelelő tájékoztatása, számukra egy 
ideális környezet teremtése, valamint, hogy elegendő hangsúlyt fektessünk az utánpót-
lás megfelelő mértékű felkészítésére, ezért is szeretnék a korábban említett területekkel 
áthatóbban is foglalkozni. 

Köszönöm szépen, hogy elolvastátok a bemutatkozásom! Amennyiben sikerült el-
nyernem a tetszéseteket, megtisztelnétek a bizalmatokkal!

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Ipari termék- és formatervező      
mérnök BSc
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Babai András

Sziasztok! 
Babai András vagyok, másodéves ener-

getikai mérnök hallgató. Számomra a HK-s 
lét mindig egy extra lehetőséget jelentett 
az egyetemi élet, a hallgatói lét jobbá téte-
lére. Én is ezzel a szemléletmóddal végzem 
és igyekszem a jövőben is végezni a tevé-
kenységeimet. Ennek a konkrét részleteit 
alább gyűjtöttem össze. 

Fél éve tanácskozási jogú tagként segí-
tem a GHK működését és a kari hallgatókat. 
Amikor tevékenységi kört kellett választa-

nom mindenképpen olyan területeket igyekeztem választani, amelyek meghatározó 
részét képezik minden hallgató életének. Ezért választottam az ösztöndíjak és az okta-
tás területét.  

Ösztöndíj területen pályázati kiírásokkal és pályázati dokumentációkkal foglalkoz-
tam. Én írtam például a honlapon szereplő cikkeket az őszi félév ösztöndíjairól. Oktatási 
területen pedig hallgatói levelek megválaszolásával segítettelek Titeket. 

A jövőben az ösztöndíjak terén elsődleges célom a mindennapi működés rutinszerű 
elsajátítása és a szükséges szakmai ismeretek megtanulása. Legyen szó pályázatok kiírá-
sáról, dokumentációkról vagy a Nektek való segítségnyújtásról. Hosszútávú céljaim kö-
zött szerepel az aktivitásom folyamatos növelése az Ösztöndíj Bizottság működésében. 
Itt később akár bizottságvezetői pozíciót is szívesen töltenék be. 

Ezen kívül fontosnak tartom egy olyan ösztöndíjrendszer kialakítását, mely napjaink-
ban is megfelelő anyagi hátteret tud nyújtani az egyetemi tanulmányaitok elvégzésé-
hez. Ezt szintén a hosszútávú céljaim között tartom számon, amelynek megvalósításá-
hoz, ha szükséges akár az ösztöndíjrendszer alapjainak újragondolását is vállalom. 

Oktatási területen a jövőben aktívabban szeretném kivenni a részem a hallgatói 
e-mailek megválaszolásában. Ezen kívül jelenleg is fejlesztek egy olyan rendszert, amely 
elősegítheti azt, hogy minden hallgatói e-mail 3 napon belül megválaszolásra kerüljön. 
Ez terveim szerint a félév végére fog elkészülni. 

A jövőben a fentebb ismertetettek alapján tervezem a szerepvállalásomat a Hallgatói 
Képviseletben, melyben remélem Ti is támogattok! 

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Energetikai mérnök BSc Beyer-Dóczy András

Sziasztok! 
Beyer-Dóczy András vagyok, beceneve-

men Ordas. 2021-ben nyertem felvételt a 
BME Gépészmérnöki Karára Ipari termék- 
és formatervező mérnöki szakon. Ugyaneb-
ben az évben gólyaként jelentkeztem a GHK 
Gólyatanács programjába, mert tetszett a le-
hetőség, hogy a hallgatók segítése mellett 
saját magamat is fejleszthetem és tapaszta-
latokat szerezhetek számomra eddig isme-
retlen területeken. 

Először a szociális pályázatok bírálásában 
próbáltam ki magam, illetve a kezdetektől 
tagja vagyok a Tanulmányi és Oktatási Bi-
zottságnak, ahol olyan bizottsági szintű fel-
adatokban segédkezem, mint például a Tanulmányi Teljesítményértékelési Terv ellenőrzé-
se, a Gépészkari Bsc mintatanterv felülvizsgálata vagy a vizsgarend ellenőrzése.  

Általános képviseleti tevékenységeim mellett hamar a PR terület fele irányult figyelmem 
mert amellett, hogy sok kreativitást, grafikai tudást igényel, a weblapszerkesztés is érdekel, 
így a Képviselet honlapját is szívesen kezeltem volna. A weblapszerkesztés iránti érdeklődé-
sem és előtapasztalataim miatt könnyen betanultam a bizottságvezetői alapfeladatokba és 
később, ahogy üresedés történt, a Képviselet megválasztott Bizottságvezetőnek. 

Bizottságvezetőként a GHK Facebook-oldalát, a kari Facebook-évfolyamcsoportokat, a 
GHK honlapját és a Kontúr oldalát kezelem, valamint a Gépészhírek hírlevelet is én szer-
kesztem. Ezeken felül azonban sok projektet is megvalósítottam, illetve van, ami még fo-
lyamatban van. Ilyen projektek pedálul a GHK angol honlapjának aktualizálása és fejlesz-
tése a Külügyi Bizottsággal együttműködve, saját bemutatkozó oldal készítése minden 
képviselőnek a GHK honlapján a hallgatókkal való jobb és közvetlenebb kapcsolat érde-
kében; illetve a bizonyos adminisztratív bizottsági feladatok automatizálása és a bizott-
ságvezetői feladatokhoz készült segédletek, irányelvek felülvizsgálata, aktualizálása, bő-
vítése még folyamatban van. 

Továbbra is a PR Bizottságban szeretném folytatni tevékenységeimet mint Bizottság-
vezető, mivel vannak még lezáratlan projektjeim; például a GHK honlapjának átmigrálá-
sa WordPress-be, melyet a Számítástechnika Szakosztály közreműködésével kezdtünk el 
megvalósítani, valamint szeretném megtalálni és betanítani méltó utódomat a pozíció-
ra. Mindemellett feladatomnak tartom azt is, hogy fenntartsam, illetve ahol kell, javítsam 
a kapcsolatot a többi bizottsággal is, mert bizottságvezetői feladataim során sokat kell 
együttműködnünk és nagyon fontosnak tartom a jó kapcsolatot, hogy ezáltal a hallgatók 
megfelelő időben és módon kaphassanak tájékoztatást. 

Remélem sikerült elnyernem a bizalmatokat, köszönöm, hogy elolvastátok! 

Beiratkozás éve: 2021
Szak: Ipari termék- és formatervező 
mérnök BSc
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Facskó Vince

Sziasztok! 
Facskó Vince vagyok, hetedik féléves 

mechatronikai mérnök hallgató. Magamat 
egy kreatív és teljesítményorientált ember-
ként tudnám jellemezni. Mind szakmailag, 
mind közösségileg aktívan szerettem volna 
tölteni az egyetemi éveimet. Ehhez a Hall-
gatói Képviseletet találtam a legalkalma-
sabb helynek, hiszen miközben a hallgató-
társaimnak segítek, jómagam is rengeteget 
fejlődhetek. Ezért tanulmányaim kezdetén 
jelentkeztem a Gólyatanácsba, hogy meg-
ismerjem a szervezetet, majd a második 
félévemben csatlakoztam a Képviselethez. 
Friss képviselőként az volt a célom, hogy 
minél több téren kipróbáljam magam, ezért 

minden terület munkáját rendszeresen követtem.  
Végül a tanulmányi terület nyerte el leginkább a tetszésemet, hiszen hallgatóként ne-

kem is mindig nagyon fontosak voltak a tanulmányaim, és emellett nagy örömöt okoz 
az is, amikor más hallgatótársaimnak tudok segítséget nyújtani ugyanezen téren. Ezért 
legtöbbször levelek megválaszolásakor találkozhattatok velem, tárgyfelvételi problé-
mák, ZH vagy vizsga ütközések, NEPTUN rendszerben elérhető kérvények vagy egyéb 
tanulmányi kérdések kapcsán.  

Tizenhárom hónappal ezelőtt a Képviselet bizalmat szavazott nekem a Tanulmányi 
és Oktatási Bizottság vezetőjeként. E pozíció hordozójaként az elmúlt egy évben a hall-
gatói kérdések megválaszolása mellett a tantárgyfelvételi problémák megoldásában, 
a teljesítményértékelési terv (ZH ütemterv) és vizsgarend ellenőrzésében, ez előbbiek 
kapcsán az oktatókkal való egyeztetésben, a TVSZ módosításában, a KKK felülvizsgá-
latban, a tanulmányi tippek posztsorozat készítésében és NEPTUN kérvény segédletek 
készítésében, illetve ezeknek a feladatoknak, projekteknek a vezetésében vettem részt.  
Amennyiben pályázatom elnyeri a tetszéseteket, alapvetően továbbra is a tanulmányi 
területen szeretném folytatni a tevékenységemet. Emellett különös figyelmet szeretnék 
fordítani még a Képviseleten belüli tudásátadásra, valamint a Gólyatanács programso-
rozat vezetőjeként az utánpótlás nevelésére és képzésre.

Beiratkozás éve: 2020
Szak: Mechatronikai mérnök BSc Fülöp Gergely János

Sziasztok! 
Fülöp Gergely János vagyok, gépésze-

ti modellező szakos hallgató. 2018 őszén 
nyertem felvételt a Budapesti Műszaki és 
Gazdaságtudományi Egyetemre. A tanulás 
mellett fontosnak tartottam, hogy a közös-
ségi életben is részt vegyek. 

Egyetemre érkezve kezdetben a Gólyata-
nácsba jelentkeztem, hogy jobban megis-
merhessem az Egyetem és a Hallgatói Kép-
viselet működését. A Gépészkari Hallgatói 
Képviseletbe a 2019-es év elején kerültem 
be tanácskozási jogú tagként. Az első ko-
molyabb munka, amit a Képviseletben vé-
geztem, az a szociális pályázatok bírálása 
volt, ahol sok hallgató társammal találkoz-
hattam. A Képviseletben eltöltött idő alatt már 5 féléven keresztül bíráltam pályázato-
kat, ezt a feladatot a jövőben is szeretném folytatni, így a pályázók több visszajelzést 
kaphatnak a pályázatukkal kapcsolatban. 

Több felelős pozíciót is betölthettem a Képviseletben, elsőnek Szociális Bizottság 
vezetőként majd Ösztöndíj Bizottság vezetőként és az elmúlt egy évben én vezettem 
a Kollégiumi Bizottságot. Több fejlesztést és változtatást is sikerült eszközölnöm, ilyen 
például a Tanulmányi ösztöndíjjal kapcsolatos Neptun kérdőív megszervezése és le-
bonyolítása, hogy a hallgatók véleményét is számításba vegyük az új osztásban. Több 
váratlan időszakot is menedzselnem kellett, ugyanis a COVID következtében e-mailre 
majd Neptunos pályázásra is át kellett állni a teljesítmény alapú ösztöndíjak esetében. 

Az elmúlt évben a kollégiumi területen tevékenykedtem, ami alatt a napiszintű fel-
adatok mennyisége miatt nem sikerült annyit fejleszteni a Bizottságon, mint azt koráb-
ban reméltem. Átlátva a folyamatokat több ötletem is támadt, melyeket megvalósítva 
gördülékenyebbé, hatékonyabbá tehetném a Bizottság munkáját. 

Magamat türelmes, céltudatos és megbízható személyiségnek mondanám, ha vala-
mit elvállalok, mindig a legjobb tudásom szerint teljesítem. Jó problémamegoldó ké-
pességgel rendelkezem és jól osztom be a szabadidőmet, amit az elmúlt időszakban 
még magasabb szintre fejlesztettem. 

Összefoglalva a jelentkezésemet, elmondhatom, hogy számos területen rendelkezek 
releváns tapasztalattal, amit a jövőben szeretnék az új képviselőknek átadni és konzer-
válni.

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Gépészeti modellezés MSc
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Horváth Mátyás

Sziasztok! 
Horváth Mátyás vagyok, de a legtöbben 

Matyiként ismerhettek. Az egyetemre 2019 
őszén kerültem, azóta elvégeztem a me-
chatronikai mérnök BSc-t, majd folytattam 
tanulmányaimat a mesterképzésen.  

A tanulás mellett mindig is sok időt fordí-
tottam szociális életemre. Itt az egyetemen 
ez a Kari Rendezvény Bizottság berkein be-
lül valósult meg. Már a saját gólyatáborom-
ban is megtetszett a szervezői gárda tevé-
kenysége, különösképp a KRB-sek munkája, 
közössége és viselt értékei. 

Rögtön az első évemben úgy mutatkoz-
tam be a KRB akkori tagjainak, hogy rend-
kívül aktív, sokat dolgozó, rendszerezett 
ember vagyok. Bár a COVID miatt nem volt 

jelenléti rendezvény, mégis kitartott a lendületem, és munkám gyümölcséül levittek a 
2021-es Gépészkari Gólyatáborba. Az ottani és az azutáni teljesítményem a vezetőség-
nek annyira megtetszett, hogy a következő évi Gépészkari Napokon, vagyis a SLIP-en és 
a 2022-es gólyatáborban is napfelelős pozíciót kaptam. Ez azt takarja, hogy egy nap tel-
jes programjáért én felelek, beleértve az aznapi vetélkedőket, feladatokat és a KRB koor-
dinálását. Számos előkészülettel is járt, ezek főleg adminisztratív és ötletelős jellegűek. 
Ezen kívül számos, az év során megrendezett rendezvényből kivettem a részem, legyen 
az Kulturális és Szakmai Hét, Kármán Nap, Regisztrációs Hét stb. A Kari Rendezvény Bi-
zottság nagyban segítette a közéletbe való beilleszkedésem, kapcsolati tőkém felépíté-
sét és a személyiségem fejlődését. 

A Kari Rendezvény Bizottságban eltöltött két év alatt elmondhatom magamról, hogy 
sokat fejlődtem. Olyan kompetenciákat sajátítottam el, vagy fejlesztettem tovább, ami 
mind szükséges egy jó képviselőnek: problémamegoldó képesség, koordináló képes-
ség, összeszedettség és csapatmunka. 

Az előző ciklusban mandátumos képviselőként a Gazdasági Bizottság és a Rendez-
vény Bizottság tagjaként (és Kari Rendezvény Bizottság helyettes vezetőként) segítet-
tem a Képviselet munkáját, illetve Szponzor Csoport vezetőként támogatókat szerez-
tem a rendezvények megvalósítása érdekében. Az elmúlt évben szerzett ismereteimet 
szeretném kamatoztatni idén is, ugyanezen a területeken végzett munkámmal. 

Remélem elnyerem bizalmatokat és megtiszteltek szavazataitokkal, hogy az elmúlt 
három év tapasztalatát felhasználva segíthessem a rendezvények megszervezését!

Beiratkozás éve: 2023
Szak: Mechatronikai mérnök MSc Kelle Gergő

 
Sziasztok! 

Én Kelle Gergő vagyok, azonban többen 
Kelleként ismerhettek. A gépészmérnöki 
alapképzést itt a BME-n teljesítettem, idén 
pedig a második félévemet kezdem mester-
képzésen. A tanulmányaim során mindig is 
fontosnak tartottam, hogy kivegyem a ré-
szem a közösségi életből és segítsem hall-
gatótársaimat. Ezeket a célokat a Hallgatói 
Képviseletben találtam meg, így először 
a Gólyatanács, majd 2020-tól a Képviselet 
tagjaként tevékenykedtem. 

A korábbi főbb tevékenységeimet rövi-
den felsorolva összegezném. 

Segédkeztem a 2022-es BSc mintatan-
tervek kialakításában, több száz hallgatói 
tanulmányi kérdést, levelet válaszoltam 
már meg, illetve a Kari Tanulmányi bizottsági tagként több hallgatói kérvény elbírálásá-
ból is kivettem a részem a ZH- és vizsgarend összeállítása mellett. Továbbá 2021 novem-
bere óta rendszeres feladatom egyeztetni Egyetemünk oktatóival tanulmányi ügyek 
kapcsán, a hallgatói érdekeket képviselve. Ez jelenti a félév során felmerülő problémá-
kat, ZH ütközéseket és minden egyéb különleges, hallgatói eset feloldását tanulmányi 
és oktatásszervezési téren. 

A tanulmányi és oktatási terület mellett voltam korábban már külügyi referens, ekkor 
ERASMUS pályázatokat bíráltam, utánpótlásképzés felelős, mikor a Gólyatanács progra-
mot szerveztem, illetve a 2023-as évben a tankörvezetők vezetőjeként feladatom volt a 
tankörvezetők képzése. Mindezek mellett az idei Gólyatáborban is találkozhattatok ve-
lem, mint a rendezvény egyik főszervezője. 

A Képviseletben 2022 májusi felkérésem óta alelnökként segítem az elnök munkáját, 
számontartom a határidős feladatokat és tapasztalatommal segítem a döntéshozást, il-
letve az elnökségi teendők ellátását. 

A jövőben is a felmerülő tanulmányi problémák megoldásában szeretném a hallga-
tók érdekeit képviselni és lehetővé tenni, hogy szabályokhoz hű rendszerben folyhas-
sanak az egyetemi tanulmányaitok, tanulmányaink. Mindezek mellett a tapasztalataim-
mal továbbra is segíteni szeretném a Képviselet munkáját. 

Köszönöm, hogy elolvastátok a bemutatkozásomat! Amennyiben az eddigi tevé-
kenységeim alapján úgy gondoljátok, hogy hasznos tagja lennék a Képviseletnek, úgy 
remélem bizalmat szavaztok számomra.

Beiratkozás éve: 2023
Szak: Gépészeti modellezés MSc
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Keresztes Kornél 
Gábor

Kedves BME Gépészkari  
Társaim! 

Engedjétek meg, hogy bemutatkozzam 
nektek. Végzős energetikai mérnök hallgató 
vagyok a Budapesti Műszaki és Gazdaság-
tudományi Egyetem Gépészmérnöki Karán. 
Az egyetemi éveim alatt az erőforrás-ha-
tékony gondolkodás és a rendszerszerű 
megközelítés vált a védjegyemmé. Ezek a 
tulajdonságok segítettek abban, hogy haté-
konyan kezeljem a felmerülő problémákat 
és kihívásokat. 

Jövőbeli hallgatói képviselőként kiemel-
ten fontosnak tartom a kollégiumi élet fej-
lesztését és a hallgatói közösség össze-
tartásának erősítését. Az én elképzelésem 

szerint meg kell reformálni a jelenlegi működési rendszert, hiszen úgy gondolom, hogy 
a mérnökök számára az effektivitás és az innováció kell, hogy iránytűként szolgáljanak 
minden tevékenységben. Azonban felismerem, hogy jelenleg olyan felesleges pozíciók 
és mechanizmusok működnek a rendszerben, amelyek lassíthatják a hatékony döntés-
hozatalt és akadályozhatják a gyors cselekvést. Ezen problémák kezelése és megoldása 
terén szeretném kifejezni elkötelezettségemet. 

Az előző mondatokban röviden felvázoltam, hogy miért tartom fontosnak az átala-
kítást és a változások elindítását a kollégiumban. Most azonban szeretném részleteseb-
ben kifejteni, hogy miért látom ezt szükségesnek, és hogyan tervezem véghez vinni 
ezt a folyamatot, hogy egy erősebb, hatékonyabb és innovatívabb hallgatói közösséget 
hozzunk létre. 

Először is, az eddigi tapasztalataim és a műszaki terület iránti szenvedélyem kiváló ala-
pot szolgáltatnak számomra ahhoz, hogy hatékonyan kezeljem a rendszerben meglévő 
felesleges referensi pozíciókat. Azáltal, hogy megszabadulunk ezektől a redundáns sze-
repektől, lehetővé válik a hallgatói vezetők számára, hogy inkább azokra a területekre 
koncentráljanak, ahol valódi változást hozhatnak létre. Így a kollégiumi közösség olyan 
irányba mozdulhat el, ahol a szükséges lépések könnyen és hatékonyan meghozhatók. 

Továbbá tervezem olyan platformok és fórumok létrehozását, ahol a hallgatók bár-
mikor kifejthetik ötleteiket és véleményüket. Ezáltal a közösségben rejlő kreatív poten-
ciált teljes mértékben kihasználhatjuk, és innovatív megoldások születhetnek.

Beiratkozás éve: 2020
Szak: Energetikai mérnök BSc Kesjár Andor

Sziasztok! 
A nevem Kesjár Andor. Az Egyetemen 

2022 óta tanulok, a Mechatronikai Mérnö-
ki Alapképzési Szakon. Már a tanulmányaim 
megkezdése előtt, a Gólyatáborban, illetve 
a Regisztrációs héten felkeltette az érdeklő-
désemet a Képviselet, ezért is jelentkeztem 
a Gólyatanács programba. 

A Gólyatanács program keretein belül 
megismerhettem a hallgatói érdekképvi-
selet kiemelkedő fontosságát és összetett 
működését, belátást nyerhettem a színfa-
lak mögött zajló folyamatokba, az Egyetem 
szervezeti működésébe és természetesen a 
Hallgatói Képviselet szerteágazó tevékeny-
ségeibe. A program közben testközelből is 
megtapasztalhattam, hogy milyen a képvi-
selői lét, mikor belekezdhettem egy saját projektembe, melyen még a mai napig is dol-
gozok. 

2023 márciusában pályáztam a Képviseletben Tanácskozási Jogú Tagság betöltésére, 
majd miután a Képviselet támogatta a pályázatomat, április óta vagyok képviseleti tag. 
Eleinte nem köteleződtem el egyik terület felé sem, megpróbáltam minél széleskörűbb 
tapasztalatokat szerezni, majd ezen tapasztalatok alapján orientálni magamat. Mostan-
ra már kialakultak az elképzeléseim a Képviseletben vállalt szerepemről, így az elmúlt 
időszakban a legtöbb energiát a Tanulmányi és Oktatási Bizottság munkájának segíté-
sébe fektettem. 

Úgy gondolom, a tanulmányi területen való tevékenykedéssel tudom a legközvetle-
nebbül segíteni a legtöbb hallgató egyetemi életét. A Bizottság tevékenységeinek kö-
szönhetően a hallgatói érdekek megfelelően közvetítve vannak az oktatók felé és meg-
bízható tanácsadásban részesülhet mindenki, akiben nagyobb hozzáértést követelő 
kérdések fogalmazódnak meg. 

A tanulmányi terület mellett a szociális területen is kivettem a részemet a munkából. 
Az elmúlt félévben sikeres szociális bírálói vizsgát tettem, és a Rendszeres szociális ösz-
töndíj pályázatok bírálásával próbáltam minél több rászoruló hallgatót hozzásegíteni a 
szociális ösztöndíj elnyeréséhez. 

Amennyiben bizalmat szavaz nekem a Hallgatóság, úgy a jövőben is arra törekednék, 
hogy megszerezzem a hallgatók színvonalas segítéséhez szükséges tudást, illetve kész-
ségeket és érdekeiket szem előtt tartva képviseljem a Hallgatóságot.

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Mechatronikai mérnök BSc
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Láng Dorottya

Sziasztok! 
Láng Dorottyának hívnak, általában min-

denki csak Doroként ismer. Idén ősszel az 
ötödik félévemet kezdtem meg az Ipari ter-
mék- és formatervező mérnök alapképzé-
sen. Aki ismer, tudja, hogy egy kreatív sze-
mélyiség vagyok, aki korábban is szerette 
kivenni aktívan a részét a közösségi életből, 
így az egyetemi éveim során is erre törek-
szem nap mint nap. 

Alapvetően szeretek segíteni a hétköz-
napokban, ezért is láttam úgy, hogy jelent-
kezem már első félévemben a Gólyatanács 
programsorozatba. Az itt megszerzett ta-
pasztalatoknak köszönhetően jelentkeztem 
2022 márciusában tanácskozási jogú tag-

nak. Tavaly ősszel pedig elindultam a Tisztújításon, ahol bizalmat szavaztatok nekem, és 
mandátumos tag lehettem az elmúlt egy évben. 

A képviseleti munkám során segítettem már több ösztöndíj bírálásában is, Erasmus 
pályázatok elbírálásában, a tankörvezetők kiválasztásában, valamint az új hallgatók be-
integrálásában is részt vettem. A tavalyi Gólyatanács programot is segítettem, ahol az új 
képviselők kiválasztásából próbáltam kivenni jobban a részem. Az elmúlt egy évben a 
szociális területen tevékenykedtem aktívan, mint Bizottság vezető, ahol főként a pályá-
zási időszak előkészítésével foglalkoztam. Ebben leginkább a bírálók felkészítésén volt 
számomra a hangsúly, aminek köszönhetően 37 sikeres vizsga született a két időszak 
alatt. 

A megszerzett tapasztalatoknak köszönhetően csak még motiváltabb lettem ezen 
a területen, így a következő ciklusban is itt szeretném a fő tevékenységemet végez-
ni. A területen szeretnék az egyetemi Bizottságok felé jobban nyitni, és a többi karral 
együttműködve javítani a szociális pályázatok lebonyolításán. Fontosnak tartom ugyan-
is, hogy a pályázók a lehető legegységesebben legyenek kezelve minden helyzetben, 
és igazságos bánásmódban részesülhessenek mindenhol. A szociális terület mellett sze-
retném a mindennapi képviseleti teendőkből is jobban kivenni a részem, és még több 
tapasztalatra szert tenni a következő egy évben. Köszönöm szépen, hogy elolvastad a 
bemutatkozásomat, remélem elnyertem a tetszésedet, és te is bizalmat szavazol nekem 
a GHK idei Tisztújításán!

Beiratkozás éve: 2021
Szak: Ipari termék- és formatervező 
mérnök BSc Lévai Imre

Sziasztok! 
Lévai Imre vagyok, hetedik féléves ener-

getikai mérnök hallgató. Jelenleg a GHK Kol-
légiumi Bizottság tagjaként, illetve az EHK 
gazdasági referenseként végzem tevékeny-
ségeim. 2020 szeptemberében jelentkeztem 
a Gólyatanácsba, hogy többet megtudjak az 
Egyetem működéséről és aktív tagja lehes-
sek a közösségnek. Az ott tapasztaltak na-
gyon hamar meggyőztek arról, hogy részese 
szeretnék lenni a Képviseletnek. Szeretnék 
az ott és azóta szerzett tudással minél töb-
bet segíteni a hallgatótársaimnak. 

Az első másfél évemben leginkább a Kol-
légiumi Bizottság vezetőjeként tevékeny-
kedtem, ahol sikerült a már jól működő rend-
szert továbbfejleszteni és finomítani. Gondolok itt például az új szobafoglaló rendszer 
kialakítására, az öntevékeny körök helyiségeinek fejlesztésére, vagy a kollégiumi férőhe-
lyosztás automatizálásának elindítására. 

2022 júliusa óta segítem az EHK munkáját a gazdasági területen, ami eleinte a Hall-
gatói Csoportok és a karok különböző igényeinek a kiszolgálása volt. 2022 szeptember 
elseje óta, az EHK alakuló ülésén bizalmat szavaztak nekem a gazdasági referensi pozí-
ció betöltésére. Egy olyan területről van szó, amivel ritkán találkoznak közvetlenül a kari 
hallgatók, de a háttérben nagyon sok tevékenység folyik az érdekükben. Az elmúlt egy 
évben sikerült a terület fellendítése és a huzamosabb ideje betöltetlen feladatkör rend-
szerbe építése. 

Ezek mellett az elmúlt egy évben az Egyetemi Tanulmányi Bizottság tagjaként igyek-
szem hallgatótársaim érdekeit képviselni összegyetemi kérdésekben is. 

Sikerült a GHK-ban és az EHK-ban is mindenkivel jó kapcsolatot kialakítanom, és hi-
szem, hogy ez nagyon fontos a közös munkavégzésben. Magamat egy céltudatos, meg-
bízható embernek tartom és fontosnak érzem az emberi kapcsolatok építését és a közös 
érdekeink képviselését. Úgy érzem az elmúlt két és fél évben sikerült olyan mennyiségű 
és minőségű tudást szereznem, amivel az általam elvállalt feladatokat megfelelően és a 
hallgatók igényeit előtérbe helyezve el tudjam végezni. 

Szeretném továbbra is folytatni a Képviseletben való munkát, így remélem bizalmat 
szavaztok nekem, és továbbra is a Ti érdekeiteket képviselhetem mind kari, mind egye-
temi szinten.  

Beiratkozás éve: 2020
Szak: Energetikai mérnök BSc
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Nemoda Milán 
Tamás

Sziasztok! 
Nemoda Milán Tamás vagyok, de a leg-

többen csak Némóként ismerhettek. Idén 
kezdtem a harmadik évemet gépészmér-
nök alapszakos hallgatóként.  

Gólyaként szerettem volna minél ak-
tívabban tölteni az egyetemi éveimet és 
olyan tapasztalatokat gyűjteni, amiket a 
tanulmányaim során nem tudok megsze-
rezni. Ezért jelentkeztem a Gólyatanácsba, 
aminek keretein belül megismerkedtem a 
Képviselet tevékenységével és az Egyetem 
működésével, amit szavazati jogú tagként 
már segíteni is tudtam.  

Az érdeklődésem nagyon szerteágazó, 
kezdetben a Tanulmányi és Oktatási Bizott-
ság feladataival foglalkoztam, ahol részt 

vettem a teljesítményértékelési terv ütemezésében, a vizsgarend ellenőrzésében, a 
mintatanterv felülvizsgálatában és a hallgatói kérdések megválaszolásában. 

Nem sokkal tanácskozási jogú taggá válásom után a Képviselet bizalmat szavazott ne-
kem a külügyi referensi pozícióban, ahol motiváltan kezdtem neki a feladatoknak, mivel 
rengeteg kihasználatlan lehetőséget láttam a területen. Feltörekvő területnek számít a 
külügy, mivel az Egyetemünk nyitott a nemzetközi kapcsolatokra. Egyre könnyebb szak-
mai tapasztalatot szerezni külföldön és egyre több programban tudunk részt venni. A 
jövőben várhatóan a külügy Bizottságban fog működni, így a Bizottság tagjai tapaszta-
latukkal és tudásukkal segítenék a terület fellendítését. Hangsúlyt szeretnék fektetni az 
idegen nyelven tanulás akkreditációjára és a külföldi hallgatók tájékoztatására.  

Az előző félévben részt vettem a Kari BME és a Szakmai ösztöndíj, illetve a Rendszeres 
szociális ösztöndíj pályázatok elbírálásában. Bíráltam ERASMUS+, illetve EELISA tanul-
mányi ösztöndíj pályázatokat. 

Az elmúlt időszakban főleg a Kollégiumi Bizottság munkáját segítettem, ahol részt 
vettem a kollégiumi férőhelyosztásban és szobabeosztásban, mind gólyák, mind fel-
sőbb évesek számára. Segítettem az őszi költözés lebonyolítását, kiemelten a gólyák 
beköltözését. 

A jövőben főleg a külügyi, a kollégiumi és az oktatási terület működését és fejlődését 
szeretném segíteni, projekteket véghezvinni. Remélem, hogy a leírtak tudatában meg-
tiszteltek bizalmatokkal! 

Beiratkozás éve: 2021
Szak: Gépészmérnöki BSc Nyilas Zoltán

Kedves Hallgatótársaim! 
Nyilas Zoltán vagyok, harmadéves gé-

pészmérnök alapszakos hallgató. Már első 
éves tanulóként is fontos volt számomra, 
hogy tanulmányaim mellett a közösségi élet 
formálásában is kivegyem részem. Ezért je-
lentkeztem a Képviselet által meghirdetett 
Gólyatanács programba, ami azóta egyete-
mi éveim egyik legjobb döntésének bizo-
nyult. Itt sikerült megismerni későbbi képvi-
selőtársaimat, a kari közélet színességét és 
az egyetemen történő folyamatok mélyebb 
bugyrait. A Gólyatanács befejeztével 2022 
márciusában jelentkeztem a Képviseletbe, 
mint Tanácskozási Jogú Tag. 

Eddigi pályafutásom során arra töreked-
tem, hogy minél több, a hallgatóságot érin-
tő ügyből minél mélyebb tudást szerezzek. Lassan másfél éves képviselői tapasztalattal 
a hátam mögött úgy érzem, ezen a téren jó úton haladok, ám szeretném még finomíta-
ni tudásomat. Fő célom az, hogy visszaadjam azt a lehetőséget minden hallgató számá-
ra, amit a képviselői lét adott nekem. 

Tevékenységek terén széles palettát mondhatok magaménak. Rendszeres résztve-
vője vagyok a Tanulmányi és Oktatási Bizottságnak, ahol legjobb tudásom szerint kép-
viselem a ti érdekeiteket, illetve segítek tanulmányi problémáitokban. Emellett főként 
az Ösztöndíj Bizottság feladataiban vettem ki a részem, ahol már fiatal képviselőként is 
aktívan részt vettem a Bizottság komolyabb feladataiban. Ezek a teendők kimerülnek a 
karunkon található összes teljesítmény alapú ösztöndíj elbírálásában, a tanulmányi ösz-
töndíj elveinek meghatározásában és kiosztásában, az egyetemi Külső Pályázati Bizott-
ságban való részvételben, és a MŰEPER-ben található teljesítmény alapú ösztöndíjak 
űrlapjainak továbbfejlesztésében. Ebben a Képviselet megfelelőnek találta motiváció-
mat és tudásomat, így 2023. májusában bizalmat szavazott nekem, mint Ösztöndíj Bi-
zottság vezető, ahol már a Bizottság munkájának szervezésében komoly felelősség volt 
a vállamon. Emellett a tavalyi alakuló ülés óta betöltöm az emlékeztető vezető pozíciót, 
ami a Képviselet üléseinek dokumentálásáról, és iktatásáról szól. 

Köszönöm szépen mindenkinek, aki elolvasta a bemutatkozásomat, és bízom benne, 
hogy sikerül elnyerni bizalmatokat!

Beiratkozás éve: 2021
Szak: Gépészmérnöki BSc
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Odus Máté

Sziasztok! 
 A nevem Odus Máté, de a legtöbben 

Odusként ismerhettek. Idén kezdem a ki-
lencedik félévemet, mint gépészmérnök 
hallgató, épületgépész specializáción. Ma-
gamat egy pontos, segítőkész és céltudatos 
emberként tudnám leginkább jellemezni. 

2021-ben jelentkeztem elsőnek Képvi-
selőnek, hogy segíthessem a Hallgatókat 
bármely területen és minél színesebb prog-
ramokat tudjak szervezni. Tevékenységem 
nagyrészét a rendezvény Bizottság mun-
kájának segítése és a Kari Rendezvény Bi-
zottság rendezvényszervező tagjainak ko-
ordinálása alkotta. Ezek mellett márciusban 
lettem a Szponzor Csoport vezetője, ahol 

lehetőségem nyílt vezetői szerepben kipróbálni magamat. Az elmúlt évben több na-
gyobb céggel is sikeres megállapodást írtunk alá, ami mind a kari közélet és mind pedig 
a rendezvények színvonalát nagyban növelte. 

2022-ben a Rendezvény Bizottság vezetői pozíciót pályáztam meg, sikerült a legtöbb 
rendezvényünket felülvizsgálni, a régebbi hibákat kiküszöbölni és több újítást is behoz-
tunk, ami növelte a rendezvények színvonalát. Ezek mellett a Kari Rendezvény Bizottság 
belső működését is sikerült fejleszteni, a belső kohéziót erősíteni.  

Ebben az évben a Gazdasági Bizottság munkáját szeretném vezetni, terveim között 
szerepel többek között a hallgatói csoportok támogatásának felülvizsgálata, rendez-
vények előzetes költségvetésének pontosabb meghatározása, illetve az elszámolások 
visszakövetése. Szeretnék szorosabb együttműködést kialakítani az újonnan választott 
Szponzor Csoport vezetővel, mivel az eddig évek tapasztalta alapján a közösségi élet 
megfelelő mértékű támogatásához, illetve a rendezvények színvonalas lebonyolításá-
hoz szükségünk van minél több támogatóra. A fentebb említett tervek mellett nagy 
hangsúlyt szeretnék fektetni a belső tudásátadásra, a megszerzett tudás konzerválására 
és a megfelelő utánpótlás biztosítására.   

Ha megtiszteltek a bizalmatokkal, akkor tapasztalataimat felhasználva fogom a Gaz-
dasági Bizottságot vezetni azért, hogy Ti még több minőségi rendezvényen tudjatok 
részt venni, a kari közösségi élet pedig színesebbé váljon.

 

Beiratkozás éve: 2019
Szak: Gépészmérnöki BSc Papp Bercel Tas

Sziasztok! 
Papp Bercel vagyok, de sokan Berelként 

ismerhettetek meg. 2021 őszén kerültem 
az egyetemre, így idén az ötödik féléve-
met kezdem mechatronikai mérnök BSc-n, 
okoseszközök tervezése specializáción. Úgy 
gondolom, hogy ha elvállalok egy feladatot, 
akkor azt semmiképpen sem szeretném ha-
nyag módon elvégezni, ezért mindig a pon-
tos, minőségi munkára törekszem. 

Az elmúlt félévekben igyekeztem a kö-
zösségi életemmel is foglalkozni a tanul-
mányaim mellett. Erre a legjobb példa, 
hogy már gólyakoromban felfigyeltem a 
Kari Rendezvény Bizottság szervezői tevé-
kenységeire, ehhez a körhöz egyből csatla-
koztam, hiszen a munkájuk mellett a közösségüket is magaménak éreztem. A legelső 
pillanattól kezdve szerettem volna megmutatni magamat. Lelkesedésemnek és kitartó 
munkámnak köszönhetően a KRB-ben eltöltött éveim alatt több nagyobb felelősséggel 
bíró pozíciót is betölthettem rendezvényeken. Erre remek példa a 2023-as Gépészkari 
Napokon betöltött napfelelősi pozícióm, ami azt jelenti, hogy egy teljes nap megszer-
vezéséért, majd később koordinálásáért nekem kellett felelősséget vállalnom. Emel-
lett az elmúlt nyáron, már másodjára lehettem ott a gépészkari gólyatáborban, mint 
szervező, majd ezt követően kétszer is aktívan részt vettem a Regisztrációs héten, mint 
gólyaprogramokért felelős koordinátor. Ezeken az eseményeken kívül a KRB által szá-
mos rendezvényen vehettem még részt szervezőként, melyeknek köszönhetően sokat 
fejlődtem, fejlesztettem problémamegoldó készségeimet, és a csapatmunkához való 
pozitív hozzáállásomat is csak növelte. 

A Gépészkari Hallgatói Képviseleten belül főként az elmúlt félévekben elsajátított 
és fejlesztett képességeimet szeretném hasznosítani, amely a Rendezvény Bizottság 
munkájának segítésében valósulna meg. Emellett szeretnék szerepet vállalni a Szpon-
zor Csoport és Gazdasági Bizottság tevékenységeiben is, hiszen ezek a rendezvények 
kulcsfontosságú részei. 

Köszönöm mindenkinek, aki elolvasta bemutatkozásom és hálás lennék, ha megtisz-
telnétek szavazataitokkal!

Beiratkozás éve: 2021
Szak: Mechatronikai mérnök BSc
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Peti Viola

Sziasztok! 
Peti Viola vagyok, harmadik féléves ener-

getikai mérnök hallgató. Mint sokan mások, 
én is a Gólyatanács programsorozat kerete-
in belül ismerkedtem meg a Hallgatói Kép-
viselet munkájával. Ebben a programban 
eltöltött időszaknak köszönhetően dön-
töttem úgy, hogy leadom jelentkezésem a 
Hallgatói Képviseletbe, hogy így 2023 már-
ciusától én is tanácskozási jogú tagként ve-
hessek részt a Képviselet munkájában. 

Karunk méltán büszke az itteni közösségi 
életre. Munkámmal én is szeretnék hozzájá-
rulni, hogy ez a közösségi élet még jobb és 
még eredményesebb legyen. Ezt nemcsak a 
közösségünk tagjaként, hanem a Hallgatói 

Képviseletben tevékenykedő aktív tagként is szeretném megvalósítani. Itt nem csak át-
láthatom, de tevékenységemmel és saját és hallgatótársaim érdekeinek képviseletével, 
kreatívan és produktívan részt is vehetek a szervezési folyamatokban, azok alakításban 
és végrehajtásában. 

A GHK-ban eltöltött időm alatt részt vettem a Tanulmányi- és Gazdasági Bizottságok 
munkájában. Többek között közreműködtem a hallgatói kérdések megválaszolásában, 
valamint részt vállaltam az ERASMUS- és a szociális pályázatok bírálásában. Ezen felada-
tokkal kapcsolatos személyes bemutatások alakalmával többen is találkozhattatok ve-
lem, és én is veletek. Részt vettem az idei elsőévesek fogadtatásában, ahol próbáltam 
segíteni nekik, hogy minél gördülékenyebben menjen az egyetemi élethez való alkal-
mazkodás. 

Az itt összegyűjtött saját és idősebb képviselőtársaimtól megszerzett tapasztalatot és 
tudást jól szeretném, és remélem jól is tudom majd hasznosítani a képviseleti munkában.  

Szakosztályos tagként úgy látom, hogy a közösségi életen belül a hallgatói csopor-
tokkal kapcsolatban tudok a legjobban hozzájárulni a közösségünk működésének job-
bításához, így a következő időszakban leginkább ezzel a területtel szeretnék foglalkozni. 

Ezeken felül szeretném folytatni az eddig végzett munkámat az ERASMUS és szociális 
pályázatok bírálatában, és a Tanulmányi és Gazdasági Bizottságban is. 

Köszönöm, hogy elolvastad a bemutatkozásomat, amely remélem elég jó képet fest 
rólam ahhoz, hogy bizalmat szavazzatok nekem és megtiszteljetek szavazataitokkal!

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Energetikai mérnök BSc Sándor Alexandra

Sziasztok! 
A nevem Sándor Alexandra, jelenleg má-

sodéves mechatronikai mérnök hallgató 
vagyok.  

Tavaly még gólyaként azért jelentkeztem 
a Gólyatanács programba, mert kíváncsi 
voltam arra, hogy hogyan és milyen szabá-
lyok alapján működik az egyetem. Emellett 
a másik motivációm az volt, hogy mindig is 
nagyon szívesen segítettem másoknak, és 
ezt az egyetemi tanulmányaim alatt is sze-
rettem volna valamilyen módon folytatni. 

A programok során hétről hétre egyre 
jobban megismerhettem a Képviselet mun-
káját, illetve bizonyos részeiben aktívan 
részt is vehettem. Gólyatanácsosként volt 
lehetőségem EU-n belüli és kívüli ERASMUS pályázatokat bírálni.  

Ezenfelül végigvihettem egy kollégiumi területtel kapcsolatos projektet is, melynek 
során egy új és egyszerűbben kezelhető rendszert készítettem a kollégiumba beérkező 
postai levelek rendszerezéséhez. Ezeknek a menedzselésével a mai napig én foglalko-
zom. Persze nem csak levelekkel foglaltam el magam az utóbbi fél évben.  

Április elején a Képviselet bizalmat szavazott nekem, és azóta tanácskozási jogú tag-
ként segítettem a GHK munkáját. 

Többnyire a Tanulmányi és Oktatási Bizottság, illetve a Kollégiumi Bizottság munká-
ját segítettem, a jövőben is ennek a két területnek a munkájában szeretnék még jobban 
elmerülni, illetve, ahol lehet, szeretném fejleszteni is őket. 

A Tanulmányi és Oktatási Bizottságban eddig segédkeztem az általános feladatok el-
végzésében, mint például a Teljesítményértékelési Terv félév eleji és a Vizsgarend félév 
végi összeállításában és ellenőrzésében. Ezenfelül foglalkozom még hallgatói levelek 
megválaszolásával és a tanulmányi tippnaptár frissítésével is. 

A Kollégiumi Bizottságban részt vehettem a kollégiumi szobafoglalás és férőhely osz-
tás lebonyolításában. A Gólyatáborban például a szobafoglalásnál személyesen is segí-
tettem az újonnan érkezett gólyáknak. Továbbá még a nyáron a kollégiumi mentorok 
kiválasztásában is közreműködtem. Jelenleg pedig aktívan veszek részt a kollégiumi te-
rülettel kapcsolatos honlapon található cikkek és szabályzatok aktualizálásában. 

Nagyon szépen köszönöm, hogy időt szakítottatok a pályázatom elolvasására, és re-
mélem, sikerült elnyernem a bizalmatokat!

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Mechatronikai mérnök BSc
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Szász Zsolt

Sziasztok, kedves gépész 
hallgatók! 

Szász Zsolt vagyok, bár a közösségben 
főként a Zsoci vagy Zsoca megnevezésem-
mel találkozhattok. Jelenleg az utolsó fél-
évemet kezdem mechatronikai mérnöki 
alapszakon és emellett már közel két éve 
teljes állású hallgatói képviselő vagyok ná-
lunk, a gépészkaron. 

A munkámmal közelebbről akkor talál-
kozhattatok, ha adtatok már le valamilyen 
ösztöndíjat, hiszen a Képviseleten belül ez 
az a terület, aminek az időm fő részét szen-
telem. Ösztöndíj referensként a feladata-
im közé tartozott a tanulmányi ösztöndíj-
jal kapcsolatos teendők ellátása, valamint a 

GHK által kezelt ösztöndíj pályázatok lebonyolítása, legyen szó akár a KBME, Közéleti, 
Közösségi, Rendezvényszervezői vagy Sport- ösztöndíjakról. Ezen felül az EHK Külső Pá-
lyázati Bizottságának tagjaként részt vállaltam az új pályázat elbírálási rendszer (MŰE-
PER) bevezetésében, illetve azóta is segítem a rendszer továbbfejlesztését a karunkat 
érintő ügyekben. 

Eddig is igyekeztem a hallgatói képviselői pályafutásom során szerzett tudást min-
den lehetséges módon a gépészkari hallgatók javára fordítani és ugyanezen cél által 
vezérelve a jövőben is szeretném tovább folytatni a fent említett tevékenységem a Gé-
pészkari Hallgatói Képviselet kötelékében. 

Jelenleg fő célom, hogy egy stabil és egységes rendszert hagyjak magam után, 
amelyben mind a hallgatók, mind pedig az utánam következő képviselők oldaláról za-
vartalanul tudjanak majd zajlani a gépészkaron az ösztöndíj pályázatok. Ennek érdeké-
ben szeretném mind a külső, mind pedig a belső rendszereinket is minél átláthatóbbra 
és gördülékenyebbre alakítani. Ezen felül természetesen továbbra is szeretnék hang-
súlyt fektetni arra, hogy veletek, hallgatókkal megismertessem ezt a rendszert, mert ez 
a legfontosabb a gördülékeny pályázás szempontjából. 

Őszintén bízom abban, hogy a jövőben sikerül mindezt elérni és ezáltal elnyerni bi-
zalmatokat! 

Végül pedig szeretném megköszönni mindenkinek, aki elolvasta a bemutatkozásom 
és bízom abban, hogy a fent leírtak ismeretében megtiszteltek engem a szavazatotokkal!

Beiratkozás éve: 2020
Szak: Mechatronikai mérnök BSc Szrogh Nóra

Szrogh Nóra vagyok, másodéves gépész 
hallgató. Mindig is fontos volt számomra az 
érdekképviselet és a környezetemben lévők 
segítése, így nem volt kérdés, hogy a tanul-
mányaim során bekapcsolódok-e valami-
lyen formában a kari közéletbe. Végül ezt a 
GHK-hoz való csatlakozásommal valósítot-
tam meg, így a fent említettekkel Képviselő-
ként nap mint nap foglalkozhatok. 

A Képviseletben Tanácskozási Jogú Tag-
ként a 2022/23-as tavaszi félévtől, az elmúlt 
és a jelenlegi időszakban pedig többek közt 
a Rendszeres Szociális Ösztöndíjak és az 
ERASMUS pályázatok bírálásában vettem 
részt. Legutóbbi nagyobb volumenű pro-
jektem a Gólyatábor HK Standjának előké-
szítése és megvalósítása volt. A Képviselet 
tanulmányi, külügyi, szociális és PR területéhez tartozó feladatok elvégzésében is kivet-
tem a részem. A fent említett tevékenységeken kívül többek közt frissítettem az elmúlt 
félévek adataival az ERASMUS tárgyekvivalencia listát, részt vettem tanulmányi levelek 
megválaszolásában, NFÖD pályázatok bírálásában és a PR Bizottság keretein belül elő-
készítettem a Campus Túra GHK állomását. 

Fontosnak tartom, hogy a Hallgatók bizalommal forduljanak hozzánk, hiszen képvi-
selőként legfőbb feladatunk, hogy eljuttassuk kérésüket az illetékes vezető szervhez. En-
nek a kapcsolatnak a megalapozását véleményem szerint már a Gólyatáborban érdemes 
elkezdeni. Ehhez elengedhetetlen, hogy ismerjenek minket és a különböző platformo-
kat, ahol kérdéseikkel, problémáikkal tudnak hozzánk fordulni. Így az elmúlt időszakban 
fő célom a jelenlegi és a friss Hallgatókkal való aktív párbeszéd kialakítása volt. 

A jövőben amellett, hogy szeretném folytatni eddigi tevékenységeim, mint például 
pályázatok és ösztöndíjak bírálása, nagyobb feladatokat vállalnék a külkapcsolati és ta-
nulmányi területeken. A nyári projektem egy NEPTUN kérvény segédlet elkészítése volt, 
ezen segédletek listája jelenleg nem teljes. Ezt orvosolandó célom a félévben, hogy to-
vábbi hasonló segédleteket készítsek a Tanulmányi Bizottság részére. 

Remélem bizalmat szavaztok számomra!

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Gépészmérnöki BSc
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Tóth Dániel

Sziasztok! 
Tóth Dániel vagyok, hetedik féléves gé-

pészmérnök hallgató. 
A balatonlellei gólyatáborban a tankör-

vezetői foglalkozásokon hamar felkeltették 
az érdeklődésemet az egyetemmel kapcso-
latos ismeretek és információk, amelyeket 
a későbbiekben jobban el szerettem vol-
na mélyíteni az egyetemi éveim alatt. En-
nek megvalósítására a Gépészkari Hallga-
tói Képviselet által szervezett Gólyatanács 
programsorozatba jelentkeztem, ahol a heti 
rendszerességgel megtartott foglalkozáso-
kon részletesebb betekintést nyertem az 
Egyetem felépítéséről és működéséről. 

A Campus bemutatását követően a Kép-
viselet különböző területeiről érkező bizottsági referensek és vezetők tartottak foglal-
kozásokat a teendőikről, így ekkor lepődtem meg a legjobban, hogy a képviselők ta-
nulmányaik mellett nagyon sokat segítenek a hallgatóknak. Legyen az a tanulmányi 
kérvények kezelése, a kollégiumi ügyek intézése vagy a szociális és a teljesítmény alapú 
pályázatok elbírálása. 

Az utána következő szemeszterekben leginkább a Rendszeres szociális ösztöndíj és 
Alaptámogatás pályázatokkal foglalkoztam a kari szociális bírálókkal, valamint az elmúlt 
egy évben ezen a területen operatív jellegű feladatokat láttam el szociális referensként. 
Ezzel párhuzamosan a gépészkari hallgatói csoportokkal is foglalkoztam az elmúlt egy 
félévben, mint szakkollégiumi kapcsolattartó. 

A Képviseletben még segítséget nyújtottam a tanulmány teljesítményértékelési terv 
ellenőrzésében, a kari teljesítmény alapú pályázatok elbírálásában, a GHK honlap frissí-
tésében és a hallgatók tájékoztatásában. 

Az eddig felsorolt általános tevékenységeket tovább szeretném folytatni, valamint az 
elkövetkezendő időszakban a gépészkari hallgatói csoportokat segíteni, hogy az elmúlt 
egy évben történő változásokról és támogatási lehetőségekről minél jobban tájékoz-
tatva legyenek. 

Köszönöm szépen, hogy végigolvastad a bemutatkozásomat és remélem bizalmat 
szavazol nekem, hogy az eddigi tevékenységemet tovább folytathassam, valamint a gé-
pészkari hallgatókat és a Képviseletet továbbra is segíthessem és érdekeiben támogat-
hassam.

Beiratkozás éve: 2020
Szak: Gépészmérnöki BSc Tóth Zoltán

 
Sziasztok! 

Tóth Zoltán vagyok, másodéves energe-
tikai mérnök hallgató a Budapesti Műszaki 
és Gazdaságtudományi Egyetemen. 

Gólyatáborban találkoztam először a Gé-
pészkari Hallgatói Képviselettel, ahol meg-
tetszett a tevékenységük, ennek hatására 
jelentkeztem a Képviselet által szervezett 
Gólyatanács programsorozatba, ahol a fog-
lalkozások során sikerült részletesebb bete-
kintést nyernem az Egyetem felépítésébe, 
és annak működésébe. 

A mindennapokban törekszem arra, 
hogy a körülöttem lévő embereket segít-
sem, ezért fogott meg leginkább a szociális 
terület, ahol az elmúlt két időszakban bírá-
lóként tevékenykedtem, az utóbbiban pedig már nagyobb részt vettem ki a feladatok 
ellátásában.  

Eddigi képviseleti munkám során segítettem több ösztöndíj elbírálása során, részt 
vettem tankörvezetők meghallgatásában, az utóbbi időben pedig az új hallgatók Kép-
viseletbe való integrálásában, illetve a 2023/24. őszi félévének Rendszeres szociális ösz-
töndíj és Alaptámogatás pályázatok pályázási folyamatának előkészítésében, az azok-
hoz kapcsolódó feladatokban és hallgatói megkeresések megválaszolásában.  

Ezek a tevékenységek sokat fejlesztettek saját készségeimen, és az idő előrehalad-
tával sokkal hatékonyabban tudtam elvégezni az elvállalt vagy rám bízott feladatokat, 
amelyeket a jövőben is szeretnék folytatni. Ilyen feladatok közé tartozik az utánpótlás-
képzésben való aktív szerepvállalás, ami által szeretném továbbadni azt, amit én kap-
tam az elmúlt hónapok során. 

Emellett szeretnék a Szociális Bizottságban továbbra is sokat tevékenykedni, és ez 
lenne az a fő terület, ahol szívesen venném ki a részem a teendőkből az elkövetkezendő 
időszakokban is. Ezen a területen fontosnak tartom, hogy célunk a hallgatók segítése le-
gyen, és egy olyan kétoldalú rendszer alakuljon ki, ahol bíráló és pályázó között érthető 
és hatékony kommunikáció valósul meg, ezzel is segítve a sikeres pályázatok leadását, 
azokat gördülékennyé téve. 

Köszönöm szépen, hogy elolvastad a bemutatkozásomat, és remélem, hogy bizal-
mat szavazol nekem a GHK idei Tisztújításán! 

Beiratkozás éve: 2022
Szak: Energetikai mérnök BSc
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A GHK feladata
A Hallgatói Képviselet számos feladatot lát el. Tagjai delegáltak a különböző kari és 

egyetemi Bizottságokba, valamint önmaga is számos Bizottságot működtet. Ezek a leg- 
fontosabb területeket ölelik fel, amelyekért a Bizottságok vezetői felelősek. A legfonto-
sabb posztokról és feladatkörökről az alábbiakban olvashatsz:

• Elnök: feladata a GHK tevékenységének szervezése, kapcsolattartás a kar veze- 
 tésével, számos kari Bizottság delegált tagja

• Alelnök: elnök munkáját segítő személy
• EHK delegáltak (2 fő): az Egyetemi Hallgatói Képviseletbe minden kar 2 főt 

 delegálhat; az egyetemi szintű, karokon átívelő feladatok elvégzése és a  
 kapcsolattartás a feladatuk

• Tanulmányi és Oktatási Bizottság: zárthelyi- és vizsgaütemezés készítése, Nep- 
 tunban leadott kérvények bírálása, hallgatói kérdések megválaszolása és prob- 
 lémák kezelése, részvétel a képzések felülvizsgálatában

• Kollégiumi Bizottság: kollégiumi felvételi, költözés lebonyolítása, kollégiummal 
 kapcsolatos napi ügyek kezelése

• Ösztöndíj Bizottság: kari ösztöndíjak koordinálása, ezek közül a legtöbb hallgatót 
 érintő a tanulmányi ösztöndíj

• Szociális Bizottság: szociális pályázatok leadásának és bírálásának szervezése
• Rendezvény Bizottság: kari hallgatói rendezvények megszervezése
• Gazdasági Bizottság: pénzügyi elszámolás, öntevékeny körök,  kari hallgatói  

 közélet gazdasági hátterének biztosítása
• PR Bizottság: kapcsolattartás, felmérések készítése és kiértékelése
• Iroda felelős: Hallgatói Iroda üzemeltetése, fogadóidő szervezése
• Sport referens: Sporttal kapcsolatos ügyek intézése, sportrendezvények szervezése

 
További információk
Kérjük, hogy szavazatod leadása előtt tájékozódj, ne csak a bemutatkozó szöveg alapján 
dönts. A most záruló ciklus képviselőinek jelenléti statisztikái és beszámolói elérhetőek a 
GHK weboldalának  „Tisztújítás” dobozában. A választással kapcsolatos információk szin-
tén elérhetőek a weboldalon. A szavazatot online adhatjátok le, a NEPTUN rendszerben 
az Ügyintézés/Kérdőívek menüpont alatt. 
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Agócs Norbert

Kelle Gergő

Pogácsás Panna

Lévai Imre

Lukács Bálint

Láng Dorottya

Odus Máté

Horváth Mátyás

Tóth Dániel Csaba

Nemoda Milán

Fülöp Gergely János

Nyilas Zoltán

Tóth Zoltán 
(2023.03.28-tól)

Szász Zsolt

Facskó Vince

Allacher Anna
(2023.03.28-tól)

Beyer-Dóczy András

Kesjár Andor
(2023.03.28-tól)

Szrogh Nóra 
(2023.03.28-tól)

Peti Viola 
(2023.03.28-tól)

Sándor Alexandra 
(2023.03.28-tól)

Szilvási Márton 
(2023.03.21-ig)

Gulácsi Zsombor Lajos

Babai András 
(2023.03.28-tól)

Horváth Marcell
(2023.01.24-ig)

A képviselők ülés részvételi aránya




